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سرویس سیاسی-
 FATF منتشــر کرد و مدعی شد که »لیست سیاه FATF روزنامه دولتی ایران دیروز گزارش و یادداشــت هایی را درباره

مانع خرید واکسن کروناست.«
این در حالی است که FATF اساساً نهادهایی را که در حوزه اقلام بشردوستانه )غذا، دارو و تجهیزات پزشکی( فعالیت 
دارند، دارای ریسک بالا نمی داند و اعلام می دارد که اجرای استانداردهای FATF نباید در تجارت بشردوستانه خللی وارد 

کند. وانگهی، علت عدم برقراری تبادلات بانکی، تحریم های ثانویه آمریکاست.
ارگان دولت همچنین طی یادداشــتی مدعی شد: »پیوستن به FATF چه ضررهایی را می تواند برای کشور داشته 
باشد؟ اگر تبادل پولی و بانکی با کشورهای جهان داشته باشیم چه چالش هایی را برای کشور رقم می زند؟ FATF باعث 
می شود که پولشویی در عرصه جهانی رخ ندهد و ازآنجاکه ایران هم با چنین موضوعی موافق است دلیلی برای مخالفت 

و عدم اجرای FATF وجود ندارد.«
این ادعا که FATF مانع پولشویی در جهان است، کاملًا مخدوش و بی پایه و اساس است؛ زیرا باوجوداینکه آمریکا و 
اروپا عضو FATF هستند اما 76 درصد پولشویی های دنیا در همین کشورها انجام می شود. اسناد منتشرشده از سوی دو 
مرکز بوزفیدنیوز و کنسرسیوم بین المللی تحقیقات خبرنگاران نشان می دهد FATF چشم خود را بر پولشویی های کلان 

در آمریکا و اروپا بسته است.
روزنامه تعادل از قول یک اقتصاددان نوشته بود: افزایش قیمت ارز ارتباطی به FATF و لیست مقابله ای آن ندارد. اتفاقاً 
اجرای کامل دستورات FATF منجر به کاهش دسترسی دولت به منابع ارزی در کشور خواهد شد. ما سال 95 توافقی 
41 بندی با FATF داشتیم که بخش مهمی از آن راجع به انتقال اطلاعات مالی کشور به خارج از کشور است. در شرایط 
جنگ اقتصادی، انتقال اطلاعات می تواند باعث لو رفتن مبادی ورود ارز به کشور شود. مقاطعی لو رفته و هزینه آن را هم 
داده ایم. زمستان 96 با یک اشتباه، اطلاعات چند صرافی توسط دولت لو رفت و بهار 97 شاهد تحریم صرافی ها بودیم. 
 FATF علاوه بر لو رفتن اطلاعات، ورود ارز نقد را نیز دشــوارتر می کند. بخشــی از مقررات FATF توافق 41 بندی ایران و
به سخت گیری در ورود ارز نقد به داخل کشور مربوط است که این مقررات در ایران اجرا هم شده و بخشی از اتفاقات 
ارزی سال 97 ناشی از این مسئله بود؛ بنابراین اجرای دستورات FATF منجر به دشوارتر شدن ورود ارز به کشور و بالاتر 
رفتن قیمت دلار می شــود. اظهارات اســفند 98 آقای همتی مدیرکل بانک مرکزی مبنی عدم بروز مشکل در صورت 
بازگشت ایران به لیست FATF نشانه دیگری است که بی ارتباط بودن افزایش قیمت دلار با مسئله FATF را نشان می دهد.

وی گفته بود: همچنین که FATF به هیچ وجه مانع روابط اقتصادی ایران و چین نیست. اطلاعات همکاری ایران و 
چین از چشم آمریکایی ها مخفی نگه داشته می شود تا نتوانند طرف های درگیر را تحریم کنند. همکاری ما با چین از 
جنس دور زدن تحریم است. وقتی ما می خواهیم تحریم را دور بزنیم نباید اطلاعات منتشر شود. از طرفی FATF به دنبال 
انتشار اطلاعات کشورها و شفافیت کشور هدف برای کشورهای دیگر است. چین این را می داند که همکاری بیشتر ایران 
با FATF منجر به لو رفتن اطلاعات می شود. هیچ سند متقنی نداریم که نشان دهد چین از ما خواسته به کنوانسیون های 
مرتبط با FATF بپیوندیم. اما از آن طرف اسناد زیادی وجود دارند که نشان می دهند پمپئو و منوچین و اروپایی ها بارها 

خواسته اند ما دستورات FATF را اجرا کنیم.
مارشال بیلینگزلی، دستیار بخش تأمین مالی تروریسم وزارت خزانه داری آمریکا و رئیس سابق FATF، در جلسه استماع 
کمیته امور خارجی مجلس نمایندگان آمریکا صراحتاً گفته بود که برای مقابله با ایران همکاری نزدیکی با اسرائیل و 
عربستان داریم. وی در پاسخ به سؤال نماینده کنگره آمریکا با این عنوان که ما چگونه باید فشارها بر حکومت و نهادهای 
مالی ایران را حفظ کنیم و اطمینان حاصل کنیم که آنها نتوانند شکاف هایی برای دور زدن تحریم ایجاد کنند؟ گفته بود: 
باید مصرانه از آنها بخواهیم قوانین مقابله با تأمین مالی تروریسم و پولشویی لوایح مرتبط با FATF را در ایران تصویب کنند!

کارگروه ویژه اقدام مالی )FATF( اســفند 97 با انتشار گزارشی صراحتاً اعلام کرد که اجرای مؤثر تحریم های مالی 
هدفمند و شناسایی مسیرهای ایران برای دور زدن تحریم را ذیل رسالت مقابله با اشاعه تسلیحات کشتارجمعی خود 

تعریف کرده و با جدیت تمام در پی اجرای آن است.
گفتنی است، طی 5 سال اخیر، به دنبال توافق محرمانه و خلاف قانون اساسی از سوی دولت با کارگروه ویژه اقدام 

مالی، دیکته های این کارگروه )FATF( در کشور اجرا می شود اما پیامد آن خودتحریمی بوده است.
FATF اصرار دولت ترامپ و مدعیان اصلاحات برای پیوستن ایران به

دیاکو حسینی، کارشناس مرکز بررسی های استراتژیک ریاست جمهوری در مصاحبه با روزنامه آرمان گفت: »مشخصاً 
عدم تصویب لوایح مرتبط با FATF مانعی است که خودمان بر سر راه خودمان ایجاد خواهیم کرد. اگر در گفت وگوهای آینده 
قادر به لغو تحریم ها شویم و با سایر کشورها به توافق برسیم، تا زمانی که مسئله FATF در داخل کشور برای ما حل و فصل 
نشود، مذاکرات فایده کافی نخواهد داشت. آن دسته از کشورهایی که همواره از توسعه ایران هراس داشته اند نیز در این 
میان از عدم تصویب لوایح به شدت خوشحال خواهند شد و از آن استقبال خواهند کرد زیرا ایران مانعی بر مسیر خود قرار 

می دهد تا نتواند از منافع برجام استفاده کند و عملًا هزینه دشمنان کشور کمتر می شود.«
این کارشناس مرکز بررسی های استراتژیک ریاست جمهوری مدعی شده است که »آن دسته از کشورهایی که همواره 

از توسعه ایران هراس داشته اند از عدم تصویب لوایح FATF به شدت خوشحال خواهند شد.«
این ادعا هیچ نســبتی با واقعیت ندارد. برای نمونه چندی پیش »مایک پمپئو« وزیر خارجه دولت ترامپ با 
عصبانیت اعلام کرد »مدت هاســت که ایران باید به تعهداتش عمل کرده و بر اســاس قواعد جهانی برای مبارزه با 
پولشــویی و تأمین مالی تروریســم بازی کند. ایران باید همین حالا کنوانســیون پالرمو و کنوانسیون تأمین مالی 

تروریسم )CFT( را تصویب کند«.
پمپئو، صراحتاً تاکید کرده است که ایران باید »همین حالا« لوایح مرتبط با FATF را تصویب کند. آیا پمپئو برای به 
خطر افتادن روابط پولی و مالی ایران نگران است؟! آیا وزیر خارجه دولت تروریست آمریکا به دلیل نگرانی و دلواپسی از به 

خطر افتادن روابط بانکی ایران، گفته است که ایران همین حالا به FATF بپیوندد؟!
بنابر مستندات متعدد، کارویژه اصلی FATF نه مبارزه با پولشویی است و نه مبارزه با تروریسم، بلکه مأموریت اصلی این 

سازمان، »هوشمند سازی« و به عبارتی »ایجاد قابلیت نقطه زنی« برای تحریم های آمریکاست.
متاسفانه در این میان برخی دولتمردان در کنار مدعیان اصلاحات در مسئله FATF با دولت ترامپ و دیگر دشمنان 

مردم ایران همصدا شده اند.
مدعیان اصلاحات و بحران بی آبرویی با AFC و FATF و CFT و...

روزنامه اصلاح طلب اعتماد روز گذشته در گزارش تیتر یک خود به ماجرای گزارشگری عادل فردوسی پور در صفحه 
اینســتاگرامی AFC پرداخت و نوشــت: »اتفاقی که در صفحه فارسی AFC رخ داد از چند منظر قابل توجه است؛ در این 
زمینه می توان به باهوش بودن کنفدراسیون فوتبال آسیا اشاره کرد که با کمترین هزینه توانست میلیون ها مخاطب جذب 
کند، برند تازه ای برای خودش بســازد و از آن مهم تر صداوســیمای ایران را به چالشی بزرگ بکشاند. صداوسیمایی که به 
دلیل تحریم ها نتوانسته بود حق پخش بازی ها را داشته باشد فینال را پخش کرد. کار جالبی که ای اف سی کرد، این بود 
که پخش لایوش را فقط برای آی پی های ایرانی فعال کرد. یعنی کشــورهای دیگر نمی توانســتند بازی را با گزارش عادل 
ببینند. از این منظر می توان گفت بخش مارکتینگ و برنامه  ســازی ای اف ســی با آوردن عادل چند نشان را با یک تیر زد. 
با این حال مهم ترین اتفاقی که در جریان گزارش عادل فردوسی پور در لایو اینستاگرام رخ داد به اعتقاد بسیاری از اهالی 
رسانه و هواداران فوتبال بازنده شدن صداوسیما بود. این جمله که »معلوم نیست کی برنده بازی پرسپولیس اولسان میشه 

اما بازنده اش قطعاً صداوسیماست« در ساعت های قبل بازی زیاد به گوش رسید.«
گفتنی است رسانه های اصلاح طلب طی یکی دو روز اخیر به پمپاژ اخبار مربوط به گزارش فردوسی پور برای پیج 
فارسی کنفدراسیون فوتبال آسیا پرداختند؛ در این خط رسانه ای که با هدف تضعیف تلویزیون صورت گرفت فقط 
در یک روز، بیش از دهها خبر و گزارش به همراه تصاویری از فردوسی پور در صفحات اصلی خود منتشر کردند. اما 
این فضا سازی سنگین چند روزه رسانه های معاند و مدعیان اصلاحات درباره گزارش فینال جام باشگاه های آسیا با 
کارگردانی AFC تبدیل به فضاحت شد. علیرغم همه این جو سازی ها گزارش اینستاگرامی مذکور بطور متوسط نیم 
میلیون بازدیدکننده هم نداشت –در بالاترین زمان 800 هزار- و این در حالی بود که حتی سایت تلوبیون بیش از 
یک میلیون بیننده داشت که بازی دیروز را از این طریق دنبال کردند و البته ده ها میلیون نفر هم از طریق شبکه 

سوم سیما این بازی را تماشا کردند.
 نکته قابل تأمل آنجاست که از نظر مدعیان اصلاحات هیچ عیبی ندارد AFC در حق آل کثیر ظلم کرده؛ حتی 
ظلم های قبلی در حق فوتبال ایران هم چیزی از ارزش های AFC کم نمی کند! مهم این است که فلانی را به بازی 
بگیرد تا بشــود ســوژه ساخت. اصلًا هم نباید به یاد مردم آورد ظریف و سایر آشپزهای برجام، با استفاده از همین 
آقا و سلبریتی های مشابه، خسارت را موفقیت جا زدند!! همین که بشود بی کفایتی مدیریتی عناصر خوش بین به 
دشــمن و نا بســامانی قیمت مرغ و تخم مرغ را برای چند روز از خاطره ها برد، به همه بی آبرویی آویزان شــدن از 
AFC و FATF و CFT و... می ارزد. وزیر ارتباطات اینجاها باید جور همه دم و دستگاه اقتصادی پنجر دولت را بکشد 

و همه تپه های آباد قیمتی را بشورد و ببرد!

قالیباف: بند به بند لایحه بودجه را 
با اصلاحات اساسی بررسی می كنیم

سرویس سیاسی-
رئیس مجلس با بیان اینکه مردم را در میانه مشکلات اقتصادی تنها نخواهیم 
گذاشــت، گفت: تلاش خواهیم کرد بند به بند لایحه را با اصلاحات اساسی به 

شیوه ای که به نفع معیشت مردم و کشور عزیزمان باشد، بررسی کنیم.
جلســه علنی دیروز مجلس شورای اسلامی به ریاست محمدباقر قالیباف با حضور 
۲۳8 نماینده آغاز شــد. ادامه بررســی جزییات طرح اصلاح مــوادی از قانون انتخابات 
ریاست جمهوری، گزارش کمیسیون صنایع و معادن در مورد طرح توسعه و تولید پایدار 
زنجیره فولاد با رویکرد اصلاح سیاســت های تنظیم بازار و طرح اصلاح موادی از قانون 
تشکیلات وظایف و انتخابات شوراهای اسلامی کشور در دستور کار مجلس بود. همچنین 
بررسی لایحه یک فوریتی الحاق یک تبصره به ماده 14 قانون صدور چک مصوب 1۳55 و 
اصلاحات بعدی آن، گزارش کمیسیون صنایع و معادن مبنی بر تصویب تقاضای تحقیق 
و تفحص از بررسی عملکرد شرکت های خودروسازی درخصوص کیفیت و قیمت خودرو 
و رسیدگی به گزارش کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیست در مورد 

بررسی کیفیت تأمین و توزیع نهاده های دامی از دیگر موارد کاری مجلس بود.
گزارش تفریغ بودجه ۹۸ اعلام وصول شد

تشکر هیئت رئیسه مجلس از بذرپاش
حجت الاسلام ســیدناصر موسوی لارگانی در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی 
موارد اعلام وصولی را نیز قرائت کرد. وی پس از اعلام وصول گزارش تفریغ بودجه سال 
98، گفت: لازم است از مهرداد بذرپاش، رئیس دیوان محاسبات و همچنین دادستان و 
کارکنان دیوان محاسبات تشکر کنیم که یک ماه زودتر از موعد گزارش تفریغ بودجه را 

به مجلس ارسال کردند که این اقدام در تاریخ مجلس بی سابقه بود.
قالیباف: پیگیر مطالبات پرستاران هستیم

محمدباقر قالیباف در نطق پیش از دستور جلسه علنی امروز مجلس با تبریک میلاد 
حضرت زینب)س( و روز پرســتار گفت: پرستاران عزیز ما، با کمترین امکانات بیشترین 
افتخارات را به ارمغان آوردند؛ جان ده ها هزار نفر از هموطنان را نجات دادند و خطر را به 

جان خریدند تا بقیه آسیب کمتری ببینند.
وی افزود: فداکاری پرستاران ما در تاریخ این سرزمین ماندگار خواهد شد و نسل های 
بعد نیز رواست مجاهدت و ایثار پرستاران را برای فرزندان خویش تعریف کنند، شما قهرمانان 
سرزمین ما هستید و همه ما به شما افتخار می کنیم، مطمئن باشید که شما را در میدان 
خطر تنها نخواهیم گذاشت و تمام نمایندگان مجلس شورای اسلامی خود را موظف می دانند 
تا از همه ظرفیت های مجلس برای پیگیری مطالبات قهرمانان بی نام و نشان بهره گیرند.
وی بیان داشت: یاد و خاطره بیش از یکصد شهید مدافع سلامت را از میان پرستاران 
گرامی می داریم و قدردان قهرمان های سفیدپوش خود در جای جای ایران عزیزمان هستیم.

مردم را در میانه مشکلات اقتصادی تنها نخواهیم گذاشت
قالیباف گفت: تاکید اخیر رهبر معظم انقلاب بر همکاری قوا با یکدیگر و حفظ اتحاد 

ملی به نفع مردم را چراغ راه خود در مجلس می دانیم.
رئیس مجلس با بیان اینکه حل مشــکلات معیشــتی مردم را در اولویت می دانیم، 
افزود: معتقدیم که نمی توان باری از روی دوش مردم برداشت مگر با هماهنگی و اتحاد.

وی افزود: میان همه مسئولان باید یک اصل مشترک باشد و آن هم نفع مردم است؛ 
آنچه به نفع مردم نیست و به معیشت و منزلت اجتماعی آنها آسیب می زند را به دیوار 
می کوبیم و آنچه که به مصلحت آنهاست از زبان هر کسی گفته شود و با قلم هر کسی 
نوشته شود، روی چشم می گذاریم. قالیباف با بیان اینکه به نتیجه رسیدن طرح حمایت 
معیشــتی از مردم، نمونه مناسبی از همکاری و هماهنگی دولت است، اظهار داشت: به 
مردم قول داده بودیم که نگذاریم سفره آنها کوچک تر شود. تلاش کردیم تا کمتر شرمسار 

پدرانی باشیم که شرمنده فرزندانشان شده اند.
رئیس مجلس افزود: مطمئن باشید مردم را در میانه مشکلات اقتصادی تنها نخواهیم 
گذاشت. قالیباف با اشاره به ضرورت اصلاح ساختار بودجه 1400 گفت: ارقام بودجه را در 

اصلاحات اساسی مجلس واقعی خواهیم کرد.
وی بــا بیان اینکه مجوز اخیر رهبر انقلاب، گامی بلند در جهت واقعی کردن ارقام 
بودجه و پرهیز از هرگونه برآورد غیرواقعی اســت گفت: تلاش خواهیم کرد تا در همین 
مســیر، بند به بند لایحه را با اصلاحات اساســی به شیوه ای که به نفع معیشت مردم و 
کشور عزیزمان باشد، بررسی کنیم تا نقشی در برداشتن بار گرانی و تبعیض و بی عدالتی 

و فقر از روی دوش مردم ایفا کنیم.
تجلیل از پرستاران و خانواده های شهدای مدافع سلامت در مجلس

گفتنی است در جلسه علنی دیروز مجلس شورای اسلامی، به مناسبت روز پرستار از 
تعدادی از پرستاران و خانواده های شهدای مدافع سلامت در مبارزه با کرونا تقدیر و تجلیل 
شد. بر این اساس با حضور محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی، شهریاری 
رئیس کمیسیون بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، محمد میرزابیگی رئیس کل نظام 
پرستاری و اعضای هیئت رئیسه مجلس از 5 تن از مجاهدان سلامت کشور تقدیر و تشکر 
به عمل آمد که اسامی آنها به شرح زیر است: خانواده شهیده فرحناز چاوشی از بیمارستان 
شهید رجایی، خانواده شهید مسلم سهیلی فرد از دانشگاه افسری امام علی)ع(، خانواده 
شهیده سید مولودسادات جعفری از بیمارستان شهید فیاض بخش، یوسف رحیمی پرستار 

بیمارستان امام حسین)ع( و مهری حیدری از بیمارستان مسیح دانشوری.
شرایط کامل ثبت نام داوطلبان در انتخابات ریاست جمهوری مشخص شد

نمایندگان در نشست علنی دیروز مجلس شورای اسلامی، در جریان رسیدگی به اصلاح 
موادی از قانون انتخابات ریاست جمهوری اسلامی ایران با ماده یک با 151 رأی موافق، 
۳5 رأی مخالف و 14 رأی مخالف از مجموع ۲4۲ نماینده حاضر در جلسه موافقت کردند.

گفتنی است که وکلای ملت در جریان بررسی اصلاح قانون انتخابات ریاست جمهوری 
با پیشــنهاد غلامرضا نوری قزلجه )نماینده مردم بستان آباد( مبنی بر حذف بند »- خ« 
که شرایط حضور در انتخابات را فرماندهان عالی نیروهای مسلح با جایگاه سرلشگری و 

بالاتر می داند، مخالفت کردند.
در همین رابطه حجت الاســلام علیرضا سلیمی در تذکری مستند به ماده ۲۲ بند 
11 آیین نامه داخلی مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه »کاندیداتوری فردی با سابقه 
نظامی منعی ندارد« اظهار داشت: امام خمینی)ره( فرمودند کسی که نظامی است؛ یعنی 
در حال حاضر نظامی است و نمی تواند در انتخابات ثبت نام کند اما کسی که قبلًا نظامی 

بوده منعی ندارد.
همچنین حجت الاسلام آزادی خواه، نماینده مردم ملایر در جریان بررسی جزییات 
طرح اصلاح قانون انتخابات ریاست جمهوری در اخطاری مستند به اصل سوم قانون اساسی 
اظهار کرد: جلوگیری از کاندیداتوری فرماندهان نظامی در انتخابات ریاست جمهوری تبعیض 
نارواست. وی افزود: فرمایش امام و بزرگان کشورمان این است که فرماندهی بزرگ ارتش 
نباید جانبداری سیاســی کنند نه این که به واسطه یک فرمان حضرت امام از آن قرائت 
خاصی داشته باشیم و بگوییم هیچ عنصر نظامی حق ورود در انتخابات را ندارد. ما نباید 

بدون جهت عده ای را از چنین حقی محروم کنیم.
در تذکری در صحن علنی مجلس مطرح شد؛

آقای روحانی هر روز سفره مردم خالی تر می شود
در جلسه علنی دیروز قوه مقننه، انور حبیب زاده )نماینده مردم بوکان(، در تذکری 
خطاب به رئیس جمهور، گفت: هر روز ســفره مردم خالی تر و یکی از کالاهای اساســی 
گران تر می شود و متاسفانه هیچ گونه اراده ای برای کنترل بازار وجود ندارد و بازار به حال 

خود رها شده است؛ دیگر زیر بار فشار کرونا، نایی برای نفس کشیدن بازار وجود ندارد.
اعلام وصول دو سؤال ملی از وزیر صمت در مجلس

حجت الاسلام »سیدناصر موسوی لارگانی« در جلسه علنی روز یکشنبه مجلس شورای 
اسلامی از اعلام وصول سؤال ملی »جواد کریمی قدوسی« از وزیر صمت درباره علت واردات 

بی رویه کالا و افزایش سرسام آور قیمت فولاد و سیمان خبر داد.
ایرنانوشت: به گفته موسوی لارگانی، سؤال ملی »علی اکبر کریمی« از وزیر صمت درباره 
علت عدم تعیین تکلیف وصول بدهی تعیین شده برای شرکت های ال جی و سامسونگ به 

علت تخلفات گمرکی نیز اعلام وصول شد.
بیانیه ۲۲۵ نماینده در محکومیت

اقدامات مداخله جویانه پارلمان اروپا علیه مقامات ایرانی
همچنین سیدمحسن دهنوی، عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی در جلسه 
علنی دیروز قوه مقننه بیانیه ۲۲5 نماینده مجلس در محکومیت اقدامات مداخله جویانه 

پارلمان اروپا علیه مقامات ایرانی را قرائت کرد.
در بخشــی از این بیانیه آمده است: نمایندگان ملت فهیم ایران ضمن محکومیت 
این اقدام پارلمان اروپا و کمیته روابط خارجی پارلمان انگلیس و دولت فرانسه از دولت 
جمهوری اسلامی ایران می خواهند با هدف اقدام متقابل، فهرست اسامی مقامات اروپایی 
که اعمال تحریم های ظالمانه به ویژه در زمینه دارو مرتکب جنایت ضدبشری علیه ملت 
ایران شده اند و همچنین آن دسته از مقامات اروپایی که از گروه های تروریستی، منافقین 
و تجزیه طلب هــا حمایت به عمل آورده اند و قضات اروپایی که در آرای سیاســی علیه 
شهروندان بی گناه ایرانی قرار محکومیت و حبس صادر کرده اند را همه جانبه در اختیار 

مجلس شورای اسلامی قرار دهند.

درمکتب امام

روح عطوفت در پرستاران
مسئله بهداری یکی از امور بسیار مهم است. هم پزشک مهم است، 
هم پرســتار مهم است، هم کارمندان این دستگاه. و چیزی که بسیار 
اهمیت دارد برای پزشکان و پرستاران و آنهایی که تماس با مریض ها و 
بیمارها و مجروح ها دارند این است که روح عطوفت در آنها باشد. یکی 
از اموری که کمک می کند به خوب شدن مریض ها و اعاده صحت برای 
آنها، این است که پزشک آنها، پرستار آنها، به آنها تقویت روانی بدهد.
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تجدید بیعت حوزویان با رهبری عظیم الشأن انقلاب 
 و محکومیت گستاخی های دشمن پسند

علمــا، روحانیان و حوزه هــای علمیه 
ضمن تجدید بیعت با رهبــر معظم انقلاب 
خامنه ای،  آیت الله العظمی  اسلامی، حضرت 
گستاخی های دشــمن پسند نسبت به این 

ساحت مقدس را محکوم کردند.
جامعه مدرسین حوزه علمیه قم در محکومیت 
ســخنان هتاکانه یکی از خودباختگان ســاده لوح 

بیانیه ای صادر کرد.
به گزارش رسا، در این بیانیه آمده است: فساد 
روح و قلب مریض دشمنان ولایت در هرزگی زبان 
آنان آشکار است و شیطان بر عمق وجود آنان چنان 
تیری زده است که چشمانشان قادر بر دیدن راه و 
صلاح نیست. آنان که در فضای غبارآلود فتنه 88 در 
کشتزار خود بذر انحراف از حقیقت پاشیدند و بر آن 
هرز آب های متعفن را جاری ساختند امروز سقوط و 
بدبختی خود را درو می کنند. این اباطیل از کسانی 
که در فتنه، سرگردان و حیران شده بودند و حیله 
شــیطان، آنان را ربوده بود عجیب و بعید نیست و 
مهر تأییدی بر این حقیقت است که دوری از ولایت، 

غوطه خوردن در جهالت را به همراه خواهد آورد.
فقیهــی آگاه با روحی بلند و نفســی مزکی 
سالهاست با ترویج معارف اسلام ناب، جبهه استکبار 
را ذلیل و منزوی کرده اســت و عمق نفوذ اندیشه 
انقلاب اســلامی را تا پشــت مرزهای جبهه کفر 
هدایت کرده است. این قافله سالار و راهبر امین هم 
در نگاه مؤمنین و مستضعفان جهان و هم در نگاه 
دشمنان به عنوان مقتدرترین مدیر و سیاستمدارترین 
فقیه شناخته شده است و تدبیرها و هدایت هایش 
تحلیلگران جهانی را مدهوش و متعجب کرده است. 
تدبیرهایی که ســنگین ترین توطئه ها را خنثی و 
عمیق ترین فتنه ها را ناکام گذاشته است. چه نادان 
و شب زده اند کسانی که چشم خود را بر این حقایق 
تابناک می بندند و زبان خود را به جسارت می آلایند.

جامعه مدرسین حوزه علمیه قم اعلام می دارد؛ 
پیوند عمیق مردم و امت امام شناس محکم تر از آن 
اســت که این سبک مغزی ها ضربه به آن وارد کند 
و ولایت، نقطه وفاق و کانون وحدت ملت مسلمان 
ایران است. خویشتن داری ها در مقابل کلام درشت 
و لغزش های فراوان برخی از نفس های ناپاک، نشان 
از سعه صدر مؤمنین دارد و مجالی برای بازگشت و 

حق شناسی است.
آیت الله علیرضا اعرافی، مدیر حوزه های علمیه 
نیز طی بیانیه ای نســبت به برخی ساده لوحی ها و 
گستاخی ها نسبت به رهبر معظم انقلاب ابراز انزجار 
و بیعت مجدد حوزویان با امام خامنه ای را اعلام کرد.
به گزارش رســا، در این بیانیه آمده اســت: 
حوزه های علمیه بر سر عهد و پیمان خود با اسلام 
عزیز و انقلاب اســلامی و رهبری معظم انقلاب و 
مراجع عظام و مردم شریف استوار ایستاده اند و در 
این مســیر از هیچ کوششی دریغ نخواهند ورزید 
و راه پرافتخار انقلاب اســلامی را خواهند پیمود. 
رهبر عظیم الشــأن انقلاب اسلامی مدظله العالی 
پرچم برافراشته اسلام و انقلاب اسلامی اند که به 

فضل الهی در کوران حوادث، بحران ها و فتنه ها امت 
اسلامی و ملت بیدار ایران و نظام اسلامی را هدایت 
کرده اند و این راهبری و هدایتگری دستاوردهای 
بزرگی را برای ایران و انقلاب اســلامی به ارمغان 

آورده است.
در ادامه بیانیه مذکور تصریح شده است: اقتدار 
نظام اسلامی و استقلال و عزت و سرافرازی میهن 
اسلامی و درخشــش گفتمان مقاومت در منطقه 
و جهان و درهم شکســتن تروریســم منطقه ای و 
بین المللی و پیشرفت های علمی و دیگر شاخص های 
رشد و تعالی کشــور و شکل گیری محور مقاومت 
نمادهایی از تدابیــر و هدایت های معظم له و ایثار 
و فــداکاری و تاب آوری ملت بزرگ ایران اســت. 
گســتاخی در برابر این نمــاد دین و ملت و نادیده 
انگاری این پارسایی و هدایت از هیچکس پذیرفته 
نیست و به قاطعانه ترین شکل محکوم و مطرود است 
و از نگاه ملت بیدار ایران و امت اسلام و حوزه های 
علمیه، دفاع از کیان امامت امت و ولایت فقیه وظیفه 

همگانی و شرط موفقیت های بیشتر است.
آیــت الله اعرافی خاطرنشــان کــرد: آنچه بر 
زشتی این گونه هتاکی ها می افزاید درآمیختن این 
تهمت های ناروا با دفاع از مجرمان و تهدیدکنندگان 
امنیت ملی و فتنه انگیزان و وابستگان به سازمان های 
جاسوسی بیگانگان و جفا درحق ملت بزرگ ایران 
اســت. حوزه علمیه قم و دیگر حوزه های علمیه و 
طلاب و استادان حوزه های علمیه و همه حوزویان 
و روحانیت و نهادهای حوزوی و علمی پیمان خود 
را با رهبری عظیم الشأن انقلاب اسلامی و بزرگان 
دین تجدید و از برخی ساده لوحی ها و گستاخی های 
دشمن پســند اخیر اعلام برائت و حرمت شکنان 
بی انصاف را به بازگشــت به دامن انقلاب و مردم و 
ارزش های اخلاقی و توبه در پیشگاه خداوند متعال 
فرا می خوانند و مســئولان محترم را به پیروی از 
رهبری معظم و اهتمام به انجام وظایف خود و اوامر 
رهبری و گره گشایی از کار مردم شریف و پیگیری 

مسائل سفارش می کنند.
همچنیــن، جامعه روحانیت مبــارز با صدور 
بیانیه ای به اظهــارات اخیر محمود امجد پیرامون 
حمایــت از اقدامات روح الله زم و محکومیت اعدام 

او واکنش نشان داد. 
در این بیانیه آمده است: اگر دشمنان ما از خائن 
و ظالم دفاع کنند و جای شهید و جلاد را تغییر دهند 
محل تعجب نیست اما افرادی این چنین، ساده لوحانه 
در پی پنهان کردن حق برآیند و ســر بر زیر برف 
کننــد و دم از حق و حقیقت بزنند، جای درنگ و 
عبرت آموزی اســت. اینکه یک روحانی و حوزوی 
کــه محضر عرفان و برخی از علما را درک کرده، با 
سادگی و تاثیرپذیری از انحراف برخی نزدیکانش و 
با بی بصیرتی، این چنین در صف دشمنان و منافقان 
قرار می گیرد و چنین سخیفانه سخن می راند، تلخ و 
زننده است اما بسیار عبرت آموز،  و ما را همواره براین 
پند و نصیحت امام راحل رهنمون می سازد که ملاک، 
وضع فعلی افراد است. جامعه روحانیت مبارز ضمن 

محکوم کردن این اظهارات موهن و عاری از بصیرت 
یک شخص غافل، از خدای سبحان عافیت، سلامت و 
طول عمر با عزت رهبر عظیم الشان انقلاب اسلامی 
را مســألت می کند و دعا می کنیم تمام دشمنان و 
بدخواهان نظام و ملت انقلابی و مجاهد ایران اسلامی 

منکوب و سرکوب شوند.
بیانیه آیــت الله مصطفــی علما نماینده  در 
ولی فقیه در استان و امام جمعه کرمانشاه و آیات 
محمود محمدی  عراقی و امان نریمانی نمایندگان 
مردم استان در مجلس خبرگان رهبری نیز آمده 
است: امروز دوست و دشمن اذعان دارند که مقام 
معظم رهبری )مدظله العالــی( از حیث راهبری 
جامعــه، رهبــری بی نظیر بوده و بارها ســران و 
رهبران بزرگ دنیا بــه این امر اعتراف کرده اند و 
این به واسطه تهذیب نفس، اخلاق اسلامی، تقوای 
درونی و پاکی و سلامت در زندگی شخصی معظم له 
می باشد که از ایشان بنده ای مطیع در برابر اوامر 
الهی و بنیان مرصوصی در مقابل دشــمنان قسم 
خورده این آب و خاک ســاخته اســت. بی شک 
همــگان اذعان دارند که تبعیــت از رهنمودهای 
رهبری معظم انقلاب اســلامی، نتیجه ای همراه 
عاقبت بخیری خواهد داشت، درست همان گونه که 
سردار دل ها سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی، به 

این موهبت الهی دست یافت.«
این علمای کرمانشــاهی عنوان کرده اند: »به 
فضل الهی انقلاب اسلامی ایران بالنده ترین دوران 
اقتدار و قدرت خود را در راستای پیاده کردن اهداف 
متعالی اســلام و قــرآن می گذراند و مردم بصیر و 
هوشــیار با رهبری داهیانه امام المسلمین حضرت 
آیــت الله العظمی خامنه ای )مدظله العالی( یکی از 
شــکوهمند ترین دوران طلایی را به رخ جهانیان 
می کشــد که جای بسی شــکر و سپاس به درگاه 
خداوند متعال دارد، چه اینکه امروز به مدد همین 
صبر انقلابی و بصیرت افزایی است که دشمنان جرات 

ضربه زدن به آرمان های بلند آن را ندارند.«
این صدای شیخ محمود »امجد« نیست

حجت الاسلام میر احمدرضا حاجتی، امام جمعه 
اهواز نیز نوشت: زنجیره ای »هماهنگ« از تحریف و 
تهمت و توهین در روزهای اخیر »امام خامنه ای« 

را »هدف هجوم« قرار داده است مانند: 
1( جسارت شــیخ محمود »امجد« از پایگاه 
سنتی منافقین )فرانسه( نسبت به رهبر معظم انقلاب

۲( شایعه بیماری شدید ایشان
۳( تحریف هدفمند و بی شــرمانه ســخنان 
رهبری پیرامون لزوم حرکت در جهت خنثی سازی 

تحریم ها؛ از سوی رسانه ها و نشریات اصلاح طلب 
4( »توئیت« های پی در پی و جسارت آمیز عناصر 

»شاخص فتنه« نسبت به رهبری و....
در ادامه این یادداشت آمده است: آنچه تحقیقا 
واضح اســت این است که: سخن و صدایی که از 
این »حنجره هــا و قلم های فتنه انگیز« به گوش 
می رسد، تکرار همان سخن و صدای دشمنان دین 
خدا و قطعا »نسخه ابلاغی« طراحان تباهی؛ در آن 

سوی آبها! است؛ والا امثال »امجد« و خوئینی ها و 
کروبی و تاج زاده و حجاریان و زیبا کلام و... اکنون 
تنها »بوق های فتنه« اند و »سخنگویان دون پایه 
شــیطان«! و به همین جهت مامورند و معذور!... 
چه زیبا حضرت امیر علیه السلام در وصف »عاقبت 
پیروان شیطان« فرمود: »اتخذوا الشیطان لامرهم 
ملاکا و اتخدوهم له اشراکا... فنظر باعینهم و نطق 
بالسنتهم...« »شیطان را تکیه گاه زندگی خود قرار 
دادند و شیطان هم آنها را »شرکای خود« نمود...)تا 
آنجا که( با »چشمان آنها می نگرد! و با زبانهایشان 

سخن می گوید...«!! )نهج البلاغه/خطبه 7(
سنت حتمی الهی تزاید نورش می باشد...

حجت الاسلام حاجتی خاطرنشــان کرد: در 
حقیقت حملات امثال شــیخ محمود امجد و... به 
امام المسلمین؛ انعکاسی از اضطراب و عصبانیت و 
ناله و ضجه جبهه شیطان بزرگ و استکبار جهانی 
از اقتــدار آفرینی ابرمردی )به اعتراف آمریکایی ها؛ 
ابر حریفی( اســت که با صلابتش هیمنه پوشالی 
صهیونیسم جهانی را در هم شکسته و با »یک اشاره« 
و یک ســخنرانی راهبردی تمام توطئه های چند 
لایه شیاطین غربی و ســرویس های جاسوسی و 
نفوذی های داخلی آنها را به »شکست« می کشاند؛ 
تردیدی نیســت که تمامی این حرکات مذبوحانه 
همراه بــا جهت گیری »ساختارشــکنانه« بعضی 
از نفوذیهــای داخلی که برخــی از مناصب مهم و 
رسمی کشور را در دســت دارند و عامدانه خلاف 
رهنمودهای رهبری حرکت می کنند؛ در نهایت در 
اتاق عملیات جنگ روانی دشمن نهایی و هماهنگ 
می گردد؛ و هدف شوم آنها نیز مشخص است: »ایجاد 
تزلزل و تردید« در امت نسبت به »ستون خیمه« 
عزت و استقلال و اقتدار ایران اسلامی و »فرمانده 
مقتدر« جبهه مقاومت و »علت العلل« شکست های 
منطقه ای استکبار؛ همو که با تدابیر حکیمانه اش و 
فداکاری سرباز جان برکفش حاج قاسم سلیمانی 
»هفت تریلیون« دلار ســرمایه گذاری آمریکایی ها 
بــرای »تجزیه ایران« و کشــورهای منطقه بر باد 
فنا رفت؛ کســی که به تعبیر حاج قاسم در وصیت 
نامه اش: »حکیم امروز اسلام و تشیع و ایران... )است( 
خامنه ای عزیز که جانم فدای جان او باد« به همین 
جهت دشمنان از ایشان در غیض و غضب هستند 
و به نحو رو به تزایدی »حقد و کینه«  اشان؛ )گاهی 
از زبان عناصر واداده و »استحاله« شده داخلی(؛ به 
گوش می رسد... و البته سنت حتمی الهی هم تزاید 
نورش می باشد... )یریدون لیطفئوا نورالله بافواههم 

والله متم نوره ولو کره الکافرون(
خبر دیگر اینکه، جمعی از مردم کرمانشــاه، 
روحانیون و طلاب علیه سخنان موهن شیخ محمود 
امجد در مدرســه علمیه امام خمینی)ره( تجمع 
کردند. به گزارش تســنیم، آیت الله مصطفی علما، 
نماینــده ولی فقیه در اســتان در جمع معترضان 
با اشاره به اینکه حقانیت مقام معظم رهبری مورد 
اذعان دوستان و دشمنان است، اظهار داشت: هیچ گاه 

تکه ابرها نمی توانند مانع وجود خورشید شوند.

دولت برای اجرای سند 2030 بودجه تعیین كرد
نمایندگان با رأی قاطع رد كردند

سرویس سیاسی-
در حالی که دولت در لایحه بودجه سال 
1۴00 کل کشور، برای اجرای سند ۲030 بودجه 
تعیین کرده بود، سخنگوی کمیسیون آموزش 
و تحقیقات مجلــس از حذف بند مربوط به 
اجرای ســند ۲030 در لایحه بودجه 1۴00 در 

این کمیسیون خبر داد.
احمدحسین فلاحی، ســخنگوی کمیسیون 
آموزش و تحقیقات مجلس شــورای اســلامی در 
گفت و گو با ایسنا در توضیح جلسه دیروز کمیسیون 
آموزش گفت: در این جلسه پیشنهادات نمایندگان 
درباره بودجه 1400 اختصاص بررسی و تعدادی از 
آنها تصویب شد که از جمله آنها توسعه زیرساخت 
هوشمندســازی مدارس با اولویت مناطق محروم، 
آموزش مجازی دانشگاه ها و توسعه زیرساخت های 

آن است.
وی افزود: همچنین پیشنهادی درباره توسعه 
زیرســاخت های صداوســیما و توسعه شبکه های 
دیجیتالی رســانه ملی، تأمیــن هزینه های تولید 
محتوای سازمان تبلیغات، وزارت فرهنگ و ارشاد و 
وزارت آموزش و پرورش، گازرسانی به مدارس مناطق 
محروم و تشویق دانشگاه ها به رعایت الگوی مصرف 
تصویب شــد به گونه ای که دانشگاه ها نیز همچون 
مدارس در صورت رعایت الگوی مصرف از پرداخت 

قبوض آب و برق معاف شوند.
ســخنگوی کمیســیون آموزش، تحقیقات و 
فناوری مجلس گفت که در این جلسه بند مربوط 
به اجرای ســند ۲0۳0 در لایحــه بودجه 1400 
حذف و  موارد مصوب به کمیسیون تلفیق بودجه 

1400 ارائه شد.
حجت الاسلام محمدتقی نقدعلی، نماینده مردم 
خمینی شهر در مجلس شورای اسلامی در نشست 
علنی دیروز پارلمان طی تذکری اظهار داشت: در 
صفحه 45۳ بودجه تقدیمی بخش ارتقای کیفیت 
تعلیــم و تربیت عنوان مشــارکت فعال در اجرای 
برنامه ها و تعهدات جهانی به ویژه اهداف توسعه پایدار 

و آموزش سند ۲0۳0 قید شده است.
وی افزود: زمانی که آقای روحانی پشت تریبون 
آمد و گفت اگر یک روز از دولت من باقی مانده باشد 

من از سند ۲0۳0 نمی گذرم.
نماینده مردم خمینی شهر در مجلس شورای 
اسلامی در ادامه عنوان کرد: ملت ایران بدانید هنوز 
آقای روحانی دست از سند ۲0۳0 برنداشته است؛ 

بگذارید مردم بدانند.
نقدعلی متذکر شــد: چرا هنوز ردیف بودجه 
برای اجرای ســند منحوس و پلید ۲0۳0 باید در 

بودجه گذاشته شود؟
قالیباف: در زمان بررسی جزئیات بودجه 

به آن رسیدگی خواهیم کرد
به گزارش فارس، در ادامه محمدباقر قالیباف 
رئیس مجلس شورای اســلامی در پاسخ به تذکر 
این نماینده گفت: موضوع شما درست است؛ زمانی 
که لایحه بودجه به صحن مجلس آمد و بررسی شد 

حتماً به این موضوع می پردازیم.
وی افزود: این حرف شــما درست است و این 
اشکال وارد است اما در زمان خود آن را مطرح کنید.

انتقاد شدید کمیسیون آموزش
درباره بند مربوط به سند 
۲030 در لایحه بودجه 1۴00

بر همین اساس بود که احمدحسین فلاحی، 
سخنگوی کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوری 
مجلس در جمع خبرنگاران درباره وجود بندهایی 

در بودجــه مبنی بر اجرای ســند ۲0۳0، توضیح 
داد: در صفحه 45۳ جلد دوم از »مبانی اقتصادی، 
اجتماعی و فرهنگی برنامه ســالانه دســتگاه های 
اجرایی بودجه ســال 1400 کل کشور« دو بند با 
عنوان »مشارکت فعال در اجرای برنامه ها و تعهدات 
جهانی به ویژه اهداف توسعه پایدار و آموزش ۲0۳0« 
و »مشارکت فعال با سازمان های جهانی و منطقه ای« 

قید شده است.
نماینــده مردم همــدان و فامنین در مجلس 
شــورای اسلامی تصریح کرد: نمایندگان به محض 
اینکــه متوجه وجود چنین بندی در لایحه بودجه 
1400 شدند، واکنش نشان دادند و حتی در نشست 
علنی امروز )یکشنبه( آقای نقدعلی نیز صراحتاً به 

رئیس جمهور تذکر داد.
فلاحی تأکید کرد: با توجه به اینکه این بندها 
خلاف صریح بیانات رهبر معظم انقلاب اســت و 
دولــت با این اقدام به نوعی تقابل با تائیدات رهبر 
معظم انقلاب داشته تصمیم بر این شد که حتماً به 
این دلیل هم که شده به کلیات بودجه رأی مخالف 
دهیم. به گزارش خانه ملت، سخنگوی کمیسیون 
آمــوزش، تحقیقات و فناوری مجلس تصریح کرد: 
قطعاً کمیســیون آموزش نیز به این موضوع ورود 
خواهد کرد و اجازه بروز برخی رفتارهای غرب زده 

در سیستم آموزشی کشور را نخواهد داد.
از وزیر آموزش وپرورش شکایت خواهیم کرد
علاوه بر این، برخــی نمایندگان دیگر هم به 
بند مربوط به سند ۲0۳0 در لایحه بودجه 1400 
اعتراض کردند. احمد نادری، نماینده مردم تهران 
در مجلس در صفحه مجازی خود در توییتر نوشت: 
در صفحــه 45۳ بودجه تقدیمی دولت به مجلس؛ 
درخواست بودجه برای »مشارکت فعال در اجرای 
برنامه ها و تعهدات جهانی به ویژه اهداف توسعه پایدار 

و آموزش ۲0۳0« آمده است.
وی ادامه داد: این ســند ننگین؛ گویی تبدیل 
به ناموس دولت شده است و حاضر به کوتاه آمدن 
نیست. از وزیر آموزش وپرورش شکایت خواهیم کرد.
همچنیــن مجتبی رضاخــواه، نماینده حوزه 
انتخابیه تهران، ری، شمیرانات و اسلامشهر هم در 
مطلبی نوشت: اصرار بر اجرای سند ۲0۳0 در لایحه 

بودجه؛ فأین تذهبون!؟
وی افزود: تبعیت از راهکارهای منحط غربی چه 

آورده ای جز آسیب فرهنگی دانش آموزان داشته؟
اقبال شــاکری، نماینده مردم تهــران هم در 
مطلبی »شــاهکار جدید ژنرال هــا!« عنوان کرد و 
نوشت: »لجاجت دولت در اجرای سند ۲0۳0 علی رغم 
مخالفت مقام معظم رهبری و شورای عالی انقلاب 

فرهنگی؛ دریغ از ذره ای پاسخگویی و شرمندگی!«
نامه کمیسیون فرهنگی مجلس
خطاب به کمیسیون اصل نود

حجت الاســلام مرتضــی آقاتهرانــی، رئیس 
کمیســیون فرهنگی مجلس نیز در مطلبی اظهار 
داشــت: از طرف نمایندگان کمیســیون فرهنگی 

نامه ای خطاب به رئیس کمیسیون اصل 90 تنظیم 
کردیم تا این کمیسیون به موضوع »در نظر گرفتن 

بودجه برای اجرای سند ۲0۳0« ورود کند.
وی با بیــان اینکه »مگر رهبــر انقلاب بارها 
تکلیف این سند را روشن نکرده اند؟« اظهار داشت: 
نمی گذاریم دولت فکر کند می تواند با قُلدری کارها 

را پیش ببرد.
تعیین بودجه برای اجرای سند ۲030

نمونه ای از »نفوذ« است!
علی خضریــان، عضو کمیســیون اصل نود 
مجلس نیــز به این موضوع واکنش نشــان داد و 
نوشــت: »نمونه ای از نفوذ. یکی از نکات قابل تأمل 
در لایحه بودجه 1400 وقاحت جریان غرب گرا در 
تنظیم بخش آموزش وپرورش می باشد که علناً برای 
مشارکت فعال در اجرای برنامه ها و تعهدات جهانی 
به ویژه اهداف توسعه پایدار و آموزش ۲0۳0 بودجه 

در نظر گرفته شده است.«
خضریان افزود: در حالی که اقتصاد کشور در 
شرایط نامطلوبی به سر می برد، دولت برای تأمین 
اهداف ۲0۳0 بودجه در نظر گرفته است تا حتی در 
این شرایط نیز خللی در اجرای فرمایشات غربی ها 

ایجاد نشود!
هشدارهای رهبر انقلاب 

نسبت به اجرای سند ۲030
رهبر معظــم انقــلاب در 96/۲/17 در دیدار 
معلمان و فرهنگیان به طور صریح نسبت به اجرای 
ســند ۲0۳0 که مسئولان دولت یازدهم بر اجرای 
آن اصرار داشتند، هشدار داده و فرمودند: این سند 
۲0۳0 سازمان ملل و یونسکو و این حرفها، این ها 
چیزهایی نیست که جمهوری اسلامی بتواند شانه اش 
را زیر بار اینها بدهد و تســلیم اینها بشــود. به چه 
مناسبت یک مجموعه به اصطلاح بین المللی ای - که 
قطعاً تحت نفوذ قدرت های بزرگ دنیا اســت- این 
حق را داشته باشد که برای کشورهای مختلف، برای 
ملّت های گوناگون، با تمدّن های مختلف، با سوابق 
تاریخی و فرهنگی گوناگون، تکلیف معیّن کند که 
شما باید این جوری عمل کنید؟ اصل کار، غلط است.

معظم له فرمودند: اگر چنانچه با اصل کار شما 
نمی توانید مخالفت بکنید، حدّاقلشّ این است که 
باِیستید بگویید جمهوری اسلامی خودش خطّ  و 
ربط دارد، ما سندهای بالادستی داریم، ما می دانیم 
باید در زمینه های آموزش، پرورش، اخلاق، سبک 
زندگــی چه کار کنیم؛ احتیاج به این ســند وجود 
ندارد. اینکه ما برویم ســند را امضا کنیم و بعد هم 
بیاییم شروع کنیم بی سروصدا اجرائی کردن، نخیر، 
این اصلًا مطلقاً مجاز نیست؛ ما اعلام هم کرده ایم 
به دستگاه های مسئول. بنده از شورای عالی انقلاب 
فرهنگــی هم گله مند هســتم؛ آن ها باید مراقبت 
می کردند، نباید اجازه می دادند این کار تا اینجا پیش 
بیاید که ناچار بشویم ما جلوی آن را بگیریم و ما وارد 
قضیّه بشویم. اینجا جمهوری اسلامی است؛ اینجا، 
مبنا اسلام است، مبنا قرآن است؛ اینجا جایی نیست 

که سبک زندگی معیوبِ ویرانگرِ فاسدِ غربی بتواند 
در اینجا این جور اعِمال نفوذ کند. البتّه متأسّــفانه 
اعِمــال نفوذ دارند می کنند و از طُرق مختلف وارد 
می شوند امّا ]اینکه[ این جور به طور رسمی سند به 
ما بدهند که »تا پانزده سال دیگر باید شما این جوری 
بکنید، این جوری بکنید«، ما هم بگوییم بله، معنی 

ندارد این کار.
شــایان ذکر اســت رهبر معظــم انقلاب در 
موارد متعــددی در دیدار جمعی از دانشــجویان 
)96/۳/17(، در دیدار جمعی از اســتادان، نخبگان 
و پژوهشــگران دانشگاه ها )96/۳/۳1(، در دانشگاه 
فرهنگیان )97/۲/19(، در دیدار معلمان و فرهنگیان 
)98/۲/11( صریحاً نســبت به خطر اجرای ســند 

۲0۳0 هشدار داده اند.
معظم له همچنین در سال جاری 99/6/11 و در 
ارتباط تصویری با رؤسا و مدیران آموزش و پرورش 
به این موضوع اشاره کرده و فرمودند: فکر کنیم چرا 
این قدر طواغیت عالمَ و فراعنه عالمَ به فکرند و اصرار 
دارند که در آموزش وپرورش کشورها نفوذ پیدا کنند؛ 
روی این یک قدری باید تأمّل کرد. ]این نفوذ[ گاهی 
اوقات با ســر و صدا مثل سند ۲0۳0 است که سر 
و صدایش دنیا را گرفت که برای همه هم هســت. 
این به معنای نفوذ فرهنگ و سبک زندگی غربی و 

اهداف غربی در همه کشورهای دنیا است.
رهبر انقلاب تصریح کردند: به خاطر این است 
که اینها کارهایی را که به وســیله نظامی به آسانی 
نمی توانند انجام بدهند، به این وســیله می توانند 
انجام بدهند؛ یــک جایی و در یک مواردی با یک 
وسیله عمومی مثل همین سند ۲0۳0؛ که متأسّفانه 
در کشور ما هم به آن توجّه شد، الان هم شنیده ام 
گوشه کنار بعضی از اجزای این سند همین طور به 
وسیله بعضی آدم های ناباب یا غافل دارد اجرا می شود 
و دنبال می شود - و این را خواهش می کنم آقای وزیر 
به طور جد دنبال کنند- چه مثل نفوذ در آموزش و 
پرورشِ بعضی از کشورهای منطقه که ما خبر داریم 
بی سر و صدا و بدون هیاهو دارند کتاب های درسی 
را، وضع معلّمین را، آموزش ها را ]تغییر می دهند،[ 
افرادی را جدا می کنند از بین مجموعه و می برند در 
کشورهای خودشان یک چند صباح تربیت می کنند 
برمی گردانند. در آموزش وپرورش می خواهند نفوذ 
پیدا کنند. این به نظر من خیلی مهم اســت. لازم 
است که یک حسّاسیّتی در زمینه ِ نفوذ دشمن همه 
پیدا کنند، همه ]حسّاسیّت[ داشته باشند و مراقب 
باشند. او اصرار دارد به نفوذ؛ شما باید بدانید او چرا 
اصرار دارد. او با این نفوذ می خواهد مقاصد خودش 
را، اهداف پلید خودش را عملیّاتی کند و آدم هایی 
درســت کند که مثل او فکر کنند؛ بنابراین فرض 
کنید او که می خواهد یک کشــوری را غارت کند، 
وقتی در داخل کشور کسانی بودند که با این غارت 
موافق بودند، با او همفکر بودند، این غارت به راحتی 
و آسانی انجام می گیرد. و به هرحال بایستی به این 

معنا توجّه کرد.

عضو هیئت رئیسه مجلس از پاسخ مثبت 
دولت به نامه رئیس مجلس به رئیس جمهور برای 

اصلاح لایحه بودجه 1۴00 خبر داد.
حجت الاســلام علیرضا ســلیمی، نماینده مردم 
محلات در مجلس شورای اسلامی، گفت: رئیس مجلس 
در نامه ای از رئیس جمهور خواسته تا دولت لایحه بودجه 

1400 را اصلاح کند.

وی افزود: رئیس مجلس در این نامه عنوان کرد 
که دولت لایحه بودجه 1400 را اصلاح کند و مجدد به 
مجلس ارسال کند و دولت نیز در پاسخ به این نامه قول 
داده تا لایحه بودجه را اصلاح و به مجلس ارسال کند.

به گزارش فــارس، پیش از این رحیم زارع عضو 
کمیسیون تلفیق، گفته بود: بعد از ابلاغیه ۲۳ آذرماه 
رهبری به دولت مبنی بر استفاده حداقلی از منابع نفتی 

برای هزینه های جاری، منابع و مصارف لایحه بودجه 
1400 دچار تغییرات عمده ای شدند در همین راستا 
رئیس مجلس طی نامه ای در تاریخ ۲5 آذر خطاب به 
رئیس جمهور، مطابق اصل 5۲ قانون اساسی، اصلاحات 
لایحــه دولت را مطالبه کردند تا بودجه با درآمدهای 
پایدار، حداقل وابستگی به نفت و اصلاحات ساختاری 

بودجه ارائه شود.

موافقت دولت با اصلاح بودجه ۱۴00 در پاسخ به نامه قالیباف

مجید تخت روانچی، نماینده دائم کشورمان در 
ســازمان ملل متحد با بیان اینکه واشنگتن ناقض 
فاحش توافقنامه هســته ای است، کاهش تعهدات 
هسته ای ایران را نتیجه قهری نقض توافق توسط 
دیگر طرف ها و مطابق با حقــوق ایران در برجام 

دانست.
مجید تخت روانچــی در نامه ای به آنتونیو گوترش و 
جری ماتجیلا، نماینده آفریقای جنوبی در ســازمان ملل 
متحد و رئیس دوره ای شــورای امنیــت، ارزیابی ایران را 
از دهمین گزارش دبیرکل این ســازمان درباره قطعنامه 

۲۲۳1 تشریح کرد.
طبق قطعنامه ۲۲۳1 شورای امنیت که پس از توافق 
هسته ای ایران در سال 1۳94 به تصویب رسید، دبیرکل 
سازمان ملل متحد موظف است هر 6 ماه، گزارشی از نحوه 
اجرای این قطعنامه به شــورای امنیت ارائه دهد. نشست 

مربوطه قرار است روز سه شنبه برگزار شود.
نماینده دائم ایران در سازمان ملل متحد، با بیان اینکه 
واشنگتن ناقض فاحش توافقنامه هسته ای است، کاهش 
تعهدات هسته ای ایران را نتیجه قهری نقض توافق توسط 

دیگر طرف ها و مطابق با حقوق ایران در برجام دانست.
تخت روانچی با اشاره به وعده کشورهای اروپایی برای 
تضمین تداوم روابط اقتصادی پیش بینی شده در برجام با 
ایران و ایجاد سامانه اینستکس، تاکید کرد: این سامانه پس 

از ۲ سال باید کارایی خود را به اثبات برساند.
وی به موضوع ترور شهید محسن فخری زاده هم اشاره 
کرد و گفت: نحوه طــرح موضوع در این گزارش به هیچ 
عنوان کافی نیســت. این ترور در کنار ترور سال گذشته 
سردار شهید سپهبد حاج قاســم سلیمانی، جنایت های 
آشــکار و تروریستی هســتند که باید به صورت صریح و 

بدون لکنت زبان محکوم شوند.

تخت روانچی در نامه ای به دبیرکل و رئیس شورای امنیت سازمان ملل:

كاهش تعهدات هسته ای ایران 
نتیجه قهری نقض توافق توسط دیگر طرف ها

و مطابق با حقوق ایران در برجام است

یوسفی، عضو کمیسیون تلفیق بودجه از مشخص 
شدن اعضای هیئت  رئیسه کمیسیون تلفیق بودجه 

1۴00 خبر داد.
مجتبی یوسفی، عضو کمیســیون تلفیق بودجه سال 
1400 در مجلس شــورای اسلامی از انتخاب اعضای هیئت 
 رئیسه کمیسیون تلفیق بودجه سال 1400 در جلسه امروز 

این کمیسیون خبر داد.
به گزارش تسنیم، وی افزود: با رأی اعضای کمیسیون 
»الیاس نادران« به عنوان رئیس، همچنین »ســید محسن 
دهنوی« و »ابراهیم عزیزی« به عنوان نواب رئیس، »محمد 
رشــیدی« و »مجتبی رضاخواه« به عنوان دبیران و »رحیم 

زارع« نیز به عنوان سخنگوی این کمیسیون انتخاب شدند.

نادران رئیس كمیسیون تلفیق بودجه سال ۱۴00 شد


